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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Valóban át kell állnia Magyarországnak egy uniós 
forrás nélküli létre?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Nagy Márton, gazdaságfejlesztési miniszter a Világgazdaságnak adott interjúban úgy fogalmazott,
hogy a külföldi működő tőke jobb, mint az EU-forrás, ezért ki is válthatja azt. Sőt elmondása szerint
a magyar gazdaságnak át is kell állnia egy uniós forrás nélküli létre.

Ezzel szemben Ön még alig egy hete is úgy fogalmazott, hogy az európai uniós pénzeket már be is
tervezték a 2024. évi költségvetésbe, mert úgy számolnak, hogy azokból a kormány már idén is tud
lehívni összegeket. Sőt nincs is B terv arra az esetre, ha nem érkeznének meg az EU-s pénzek, mert
ezzel egyáltalán nem számolnak.

A két kormányzati megszólalás között ellentmondás fedezhető fel, melyet haladéktalanul tisztázni
szükséges.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter Urat:

1. Az Ön véleménye szerint is át kell állnia Magyarországnak egy uniós forrás nélküli létre?

2. Valóban nincs feltétlenül szükség a magyar gazdaság fejlődéséhez az európai uniós forrásokra?

 

Várom válaszát, tisztelettel

dr. Tóth Bertalan


